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Secretariaat 

1.  Verslag gemeenteraadscommissie 13.09.2022 

Toelichting 

Het ontwerpverslag van de vorige gemeenteraadscommissie wordt ter goedkeuring voorgelegd.   

Juridisch kader 

• Decreet lokaal bestuur: artikel 37 

• Gemeenteraadsbesluit 26.11.2019: Huishoudelijk reglement: artikel 38 § 5 

Advies 

Artikel 1. Het verslag van de gemeenteraadscommissie van 13.09.2022 wordt goedgekeurd.   

Burger & Omgeving - Openbare Ruimte 

2.  Retributiereglement voor het verwijderen en verwerken van sluikstort en 
zwerfvuil 

Toelichting 

Er wordt in de gemeente veel gesluikstort. Wanneer een dader geïdentificeerd kan worden wordt 
enkel een bestuurlijk verslag (door gemeenschapswacht) of een proces verbaal (door politie) 
opgesteld dat resulteert in een GAS voor het sluikstorten.  

Top op heden worden de kosten voor ophaling en verwerking van het afval 
nog niet doorgerekend aan de  vervuiler.    Met dit retributiereglement willen we hierin verandering bre
ngen.   

Het doorrekenen van de kosten aan de vervuiler is vanzelfsprekend en heeft hopelijk een afschrikkend 
effect. 

Advies 

De commissie neemt kennis van de toelichting. 
 
Er worden volgende elementen aangebracht: 

• Vaststellers zijn enkel bevoegd voor sluikstort op het openbaar domein, sluikstort op privé 
domein blijft de verantwoordelijkheid van de eigenaar van het domein. 

• De "opbrengsten" van de sluipverkeercamera's zijn onvoorzien groot, de tendens is wel dalen
d. Bijkomende sensibilisering zal moeten gebeuren. Evaluatie van de effecten wordt 
voorbereid. 

• Te vroeg of te laat buitengezette vuilniszakken worden ook beschouwd als sluikstort, maar dit 
kan - omwille van het beperkt aantal personeelsleden - niet altijd en overal gecontroleerd 
worden. 

Burger & Omgeving - Wonen & Ondernemen 

3.  SECAP 2030 

Toelichting 

GR 20201201 bekrachtiging engagement Burgemeestersconvenant 2030 
 
Volgende punten worden toegelicht: 
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• finale emissiereductie 2020 (SECAP 20202) 

• doelstellingen SECAP 2030: welke engagementen gaan we aan 

• uitvoering SECAP 2030: op welke manier gaan naar de doelen toewerken   

• opportuniteiten:  focus en hefbomen 

Advies 

De commissie neemt kennis van de toelichting. 
 
Er worden volgende elementen aangebracht: 

• In de cijfers is door VITO de CO2-uitstoot van ring en E40 meegerekend in de resultaten voor 
Dilbeek. Een (algemene) ingreep daarop zal dus ook een impact hebben op de cijfers.  

• Er zijn structurele problemen die quasi niet op te lossen zijn, bv. lintbebouwing. We focussen 
op acties waar de gemeente effectief een impact kan op hebben. 

• Het rapporteren en de (tel)regels die daarbij gehanteerd worden, maken het opvolgen niet 
gemakkelijk. 

• Hoewel er al heel wat gebeurde i.v.m. fietsmobiliteit, scoort mobiliteit nog slecht. Waarschijnlij
k zit de organisatie van het openbaar vervoer er voor iets tussen, maar hier heeft gemeente 
weinig impact op. 

• Op huishoudens kunnen we enkel via sensibilisering impact hebben, bv. thermografische lucht
scans en audits. De nodige wijkrenovaties zijn daardoor moeilijk realiseerbaar.  

Politie 

4.  Jaarverslag 2021 politiezone Dilbeek en PACE 

Toelichting 

Het afleggen van verantwoording is één van de pijlers van gemeenschapsgerichte politiezorg. Met dit 
jaarverslag geven we een overzicht van onze inspanningen en resultaten van 2021. 

Advies 

De commissie neemt kennis van de toelichting. 
 
Er worden volgende elementen aangebracht: 

• De cijfers van verkeersongevallen zijn deze 
van de verkeersbarometer, op het grondgebied van Dilbeek zonder ring en E40. 

• Voor nachtlawaai zijn er een aantal 'hotspots', voornamelijk van horecazaken. Evolutie over 
de jaren bekijken geeft een vertekend beeld wegens de coronajaren. 

• Aantal fietsdiefstallen blijft quasi constant, maar er is een verschuiving van diefstal op het ope
nbaar domein naar diefstal uit tuinhuizen e.d. Er zal terug gekeken worden naar een systeem 
van het markeren van fietsen. 

• Er wordt gevraagd naar de rapportering van de BIN-werking en de impact op de cijfers. Het 
aantal inbraken is sinds de toename van de BIN's wel afgenomen. 


